
V Libochovanech dne  22.února  2008 

  

  

Dobrý den vážení návštěvníci našich webových stránek. 

  

Není mnoho převratných událostí, které by hýbaly obcí tak, že by se nedalo spát a přemýšlet celou 

noc, jak z nějaké případné šlamastiky ven. Jsou pouze některá pozitivní a částečně negativní zjištění. 

Mezi ty první je patří to, že místnosti na Obecním úřadě vytopené před vánocemi jsou už natolik 

vyschlé, že jsme začali s jejich opravami. Další pozitivní je určitě to, že příroda přece jen natahuje den, 

sluníčko začíná sílit a jaro je za dveřmi. Webové stránky dostaly poněkud jiný kabát, přibylo několik 

nových odkazů, lidé v nich hledají, ale co to? Nediskutují! Což je s podivem, protože mají možnost dát 

o svých dojmech vědět všem. 

Jinak se obávám, že už zbývají jen negativa. Dopisem z Kraje nám bylo sděleno, že se v rozpočtu Kraje 

nenašla ani kačka na chystanou publikaci o historii obce. Vydáme ji tedy sami. Třeba se opět najde 

anonym, který tuto myšlenku napadne a požene nás k odpovědnosti jako v případě vydaných 

kalendářů. Škoda jen, že má pouze anonymní odvahu a nedokáže výtky sdělit osobně. Něco to o něm 

vypovídá. Ale i takoví lidé jsou v naší obci. Je dobře, že to víme. 

Dalším nedobrým zjištěním je, že ač dopravní značka omezení rychlosti v obci je nainstalovaná, tak 

nám ti závodníci neustále rychlost porušují. Žádost o akci Policie je odeslána. Jenom škoda, že je třeba 

neustále někoho o takovou samozřejmost žádat a že měření dodržování dopravních zákonů není 

automatické. Naopak pro některé je stále automatické vyhazování odpadků z okének vozidel, proto 

bylo třeba okolí průtahové komunikace zbavit opadu. Alespoň na našem katastru, to je od lomu až na 

Kamýckou křižovatku. Jak jsem ale v tomto týdnu zjistila, můžeme to s našimi zaměstnanci uklízet 

znovu, protože zkrátka český řidič je čistotný pouze ve svém vozidle. A co mu překáží, to okénkem 

vyhodí. 

Během následujícího měsíce si mohou hospodyňky udělat pořádek v šatnících a jiných úložných 

prostorách. Obec se přihlásila do uspořádání humanitární sbírky ošacení, lůžkovin, domácích potřeb a 

dalších předmětů. Podrobnější seznam najdete na jiném místě informačního panelu a na úředních 

vývěskách v obci. 

Na poslední poradě zastupitelstva jsme se dohodli o realizaci stavby osvětlení budoucího chodníku do 

Řepnice. Otvírali jsme doručené nabídky, stavba bude představovat výdej z obecního rozpočtu ve výši 

cca 700 tis. Kč. 

V současné době zpracovávám žádost o poskytnutí příspěvku na vybudování dětského koutku 

v Řepnici u Edenu, jsem zvědavá, jestli letos prolomíme tu nepřízeň ministerských a krajských kanceláří 

při rozdělování peněz. Začátek nebyl dobrý. Kromě tohoto záměru budeme pokračovat v úmyslu 

prosadit stavbu protipovodňového valu, aby stavebníci mohli začít s výstavbou, koncem března budou 

vyhlášeny termíny na podávání žádostí o dotace z těch již dávno avizovaných EU peněz. Ústecký kraj 

podepsal jejich přidělení až 3. prosince loňského roku, protože jak mám z dobrého zdroje zprávu, tak 

původní žádost kraje neobsahovala zmínku o vesnickém prostoru, jako by tu nebylo potřeba nic 

opravovat, jakoby zde nežili lidé. Takže bylo třeba tuto žádost z pozice Kraje přepracovat a vesnickému 

prostoru nějaký ten zájem věnovat a poté teprve EU byla ochotna dokument schválit. Já snad začnu 

věřit na to, že přece jen v tom Bruselu se zasílané podklady čtou a přidělení komisaři pracují ve 



prospěch zanedbávaných částí Evropy. Jenže ani po tomto martýriu nebude nic jednoduché, protože 

jednotlivé žádosti jsou opravdu limitované např. nejnižší možnou částkou, kterou musí zamýšlený 

projekt splnit. Např. 5 mil Kč při revitalizaci, regeneraci a rozvoji obcí. Máte-li zájem se blíže 

s problematikou seznámit, navštivte www.nuts2severozápad.cz. to jsou stránky, kde se dozvíte jak 

snadně nesnadné je získání evropských peněz. 

Dále vám doporučuji, abyste navštívili stránky www.ztracenyraj.net. Jsou stránky školní iniciativu, kdy 

v průběhu loňského roku probíhala v litoměřických školách soutěž o zmapování některých míst okresu 

a děti dělaly srovnání pohledů doby minulé a současné. Orientujte se na Lingua universal – 

fotogalerie. 

  

Příjemný víkend, hezké prázdniny, které litoměřičtí školáci mají příští týden, a pak už je Březen.   

  

  

  

Na shledanou příště se těší starostka obce, Ivana Sklenářová 

 

http://www.nuts2severozápad.cz/
http://www.ztracenyraj.net/

